

《单词百科:reoccupation是什么意思?reoccupation怎么发音?reoccupation的解释和用法》

英语单词reoccupation是什么意思?reoccupation怎么读?reoccupation怎么发音?简答网为您整理了reoccupation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reoccupation怎么读

reoccupation的读音:[ri: ɒ kj ʊ 'peɪ ʃ ə n]

reoccupation的意思

1、n.再占领，收复;

reoccupation的双语例句

1、Reoccupation of gold jewelry wedding jewelry market has become the mainstream of consumer wedding.

黄金饰品重新占领婚庆珠宝市场，成为婚庆消费的主流。

2、 In the meantime, Prime Minister Sharon's government continued to move forward with reoccupation of the West Bank towns.

在此同时， 总理夏隆的政府继续推动重新占领约旦河西岸城镇。

3、 Accordingly, Britain and France started to co-ordinate plans for a military invasion of Egypt and a reoccupation of the canal zone.

于是， 英国和法国开始计划对等的军事入侵埃及并重新占领运河地区。

4、 The successful reoccupation of proper China until the end of 14th century was stopped at these traditional frontiers by the restrengthened nomad peoples.

到了14世纪末期， 强大的中国对周边成功的再占领止于重新强大了的游牧民族。

5、 With or without reoccupation of asynchronous sites, the difference in velocity is very small (less than 1mm), it means that reoccupation of asynchronous site can be greatly reduced or canceled;

异步环有站点重复观测与无站点重复观测对比， 站点速度差别很小（亚毫米级）， 优化观测时可以大大降低或取消异步环站点重复率；

6、 Earlier this month, Mofaz claimed that the reoccupation of the West Bank would continue" for a long period, at least for several months," echoing the hardline Prime Minister Sharon's talk.

莫法兹本月初曾经声称， 重新占领西岸的行动将持续「一段长时期， 至少数月」， 这个说法呼应立场强硬的夏隆总理的谈话。

以上是简答网为您整理的reoccupation怎么读的相关信息， 希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于reoccupation的用法、reoccupation的释义、reoccupation的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/reoccupation>